
FAU-møte 04.05.2022 

 

Tilstede: Sigrid-Helen Lucassen (5. trinn), Beatrice Vestling (2a), Mia Østergaard (4b), Tatjana 

Antonsen (2a), Beate Dar (6a), Kristoffer Fløgstad (6b), Tove Galaaen (4a), Jenny Nytun (4a), Caesar 

Qvennerstedt (3a), Gunhild Garcia de Presno (7.trinn), Maryam Aghazadeh (1a), Crystala Wone (1b), 

Bianca Klann (1b), Alma Teskeredic (2b), Mahamed Maxfowzi (5b), Stine M Nilsen (3a), Mikael 

Toresen (4b), Gullborg Kristin Støldal (rektor) 

Ikke tilstede: Tonje Mallaug (2a), Lisa Osborn (1b), Bianca Klann (1b), Ingrid Barth Pettersen (3b), 

Majid Hosainey (3b) Siri Breda Ruud (7.trinn), Shifali Diesen (6b), Marianne Samuelsen (6a), Astrid 

Ledang Des Rosiers (3a) 

1. Godkjenning av innkalling og referat. Godkjent. 

 

2. Rektors halvtime 

Takk for Eid-stunt. 

Kick-off for ny temaperiode/tema på tvers – Skaperglede. Flere aktiviteter for elevene i 1,5 timer. 

Gode tilbakemeldinger fra lærere og elever. Lærerne planlegger videre for Skaperglede-temaet. 

Dramalærere fra OsloMet er med og bidrar. 

Kulturskolen er veldig fornøyde med samarbeidet med skolen og vil gjerne være med videre til 

høsten. Håper å utvide tilbudet til 4.trinn også. 16. mai: AKS-koret skal ha konsert for foreldre og 

søsken. 

17.mai: 150 barn er påmeldt til å gå i byen. Flaggheising på skolen kl 8. Informasjon om tidspunkter 

og henting i byen vil bli delt på skolemelding så snart som mulig, 

Mandag 13. juni – 7. trinns-avslutning. 

Sukkerfri skole: skolemelding sendt ut i dag med påminnelse om dette til alle foresatte. 

Mattelæreren på 1. trinn: kartleggingsprøve i matte ga veldig gode resultater. 

Lærerkabalen for neste skoleår er nesten klar. Det blir 3 førsteklasser til høsten. Disse vil igjen deles i 

to klasser fra 2.trinn. Informasjon vil bli sendt ut til alle foreldre. Det kommer noen nye lærere inn, 

gode nye ressurspersoner. 

Sak om religion: skolen opplever at elevene respekterer hverandre og hverandres tro. Skolen er 

tydelig på religionsfriheten. Skolen har opplevd enkelte hendelser der elever sier at noe er «haram». 

For noen lærere kan det være utfordrende i enkelte klasser, det blir store diskusjoner om enkelte 

temaer. Skolen jobber med å styrke lærerne i hvordan de kan håndtere dette. Jobbet med caser, 

brukt tid til å reflektere sammen med elevene. Parallelt jobber skolen med samlende aktiviteter og 

for å styrke «vi»’et.  Skolen ønsker direkte beskjed hvis foresatte opplever negative hendelser knyttet 

til dette temaet. 

Innspill fra FAU: Kan man lage en «startpakke» for nye foreldre på skolen, med fokus på de felles 

verdiene? Det er viktig at vi foreldre går foran med et godt eksempel og bidrar til å skape et «vi» også 

mellom oss voksne.  

Rektor forlot møtet. 



3. Sak fra forrigemøte: leder i FAU: Mia (nestleder i FAU) fortsetter som fungerende leder fram 

til sommeren. På møtet i august velger vi leder, nestleder, kasserer, referent og SU-

representant for skoleåret 2022/2023 

 

4. Eid-stund: Var vellykket. Mange fornøyde barn. Pga sykdom var det kun tre pers som kunne 

stille. Men det gikk fint.  

Høytalere: kan FAU kjøpe inn eget lydanlegg, og kanskje også 2 kaffetermoser og en saft-

dunk med kran? Kristoffer undersøker priser. 

 

5. 17.mai 

Oppdatering fra komiteen:  

- Trenger en konferansier  

- Det kommer arbeidslister for 4.,5.,6.trinn på skolemelding 

- Borgertog 15.15. Festen begynner kl 16. 

Hvordan organisere dette neste år? Anbefaler at det bør være 2 klasser. Forslag om en 

kombinasjon av 1. og 4. trinn. Evt 2. og 4.  

6. Evt. Ingen saker. 

 

7. Arbeidsgrupper  

 

8. Neste møte: forslag om å møtes 3.juni på Jams for en sosial avslutning på året. Mia sjekker 

om Gullborg har mulighet til å bli med. 


